
Šentvid bo gostil več kot osem tisoč pevcev
Jubilejni petnajjti tabor

slovenskih pevskih zborov, ki
bo 16. in 17. junijavSentvidu
pri Stični, bo nedvomno po-
sekal vse dosedanje. Zapelo
bo več kot osem tisoč pevcev
in pevk — tolikšnega zbora
pa ne samo Šentvid, temveč
tudi Evropa še ni videla, če
pri tem zavestno pozabimo na
sovjetski Tallin, kjer vsako
drugo leto sestavijo prav go-
tovo največji zbor na svetu, ki
je skorajda desetkratvečji od
šentviškega. Toda v Šentvidu
bo v nedeljo, 17. junija, pel
vsak dvestopetdeseti prebi-
valec Slovenije...

Do roka, to je 16. februar-
ja, se je nabralo ^68 prijav —
sto mešanih, stodeset moških
in 58 ženskih pevskih zborov
s skupaj skoraj 8.100 pevci.
Kot pona''adi, bo poleg zbo-

rov iz domovine nastopilo
tudi kakšnih deset zborov iz
zamejstva. Njihove prijave
zbira zveza kulturnih organi-
zacij Slovenije, imena na-
stopajočih pa so običajno
znana le nekaj tednov pred
začetkom tabora. Pevci bodo
zapeli dvanajst pesmi — zad-
nja bo taborska, ki jo je
uglasbil Viktor Mihelčič (na
Laboru jo bo tudi dirigiral),
med dirigenti letošnje prire-
ditve pa je tudi domačinka
Ljubica Intihar iz Ivančne go-
rice.

Pokrovitelj letošnjega ta-
bora )h skupnost slovenskih
občin, skivnostni govornik bo
predsednik slovenske skupš-
čine Vinko Hafner, pokrovi-
teljstvo nad prireditvijo pa je
prevzel IMP — delovna or-
ganizacija Livar iz Ivunčne

gorice. Čeprav bo letos več
nastopajočih kot kdajkoli do-
slej, organizator upa, da stro-
ški ne bodo bistveno večji,
kljub temu pa bo moral zbrati
kakšnih tristo starih milijo-
nov dinarjev. Približno polo-
vico tega denarja zbere po-
sebna finančna komisija
(vodi jo Šentvidčan Andrej
Gerden) z oglasi slovenskih
podjetij, drugo pa so različni
prispevki družbeno političnih
in kulturnih organizacij.. Naj
še zapišemo, da bo letošnje
pokroviteljstvo veljalo dvaj-
set starih milijonov — toliko
bo namreč Livar plačal za to
čast. Sicer pa če bi grosupelj-
sko združeno delo taboru
pomagalo tako zavzeto, kot
to počno naši obrtniki, potem
bi bile denarne težave precej
manjše.

Kot je v Šentvidu že nava-
da, bo uvod v pevski tabor
kulturni teden, katerega pro-
gram je v glavnem tudi že se-
stavljen. Povsem natančno se
že ve, da bo v soboto, 9. juni-
ja. srečanje pevcev Ormoža
in Šentvida, med tednom pa
se bo Šentvidčanom predsta-
vil tudi Koroški oktet s pose-
bej za to priložnost prireje-
nim programom.

Na zadnji seji upravnega
odbora tabora se je govorilo
tudi o nagradah za tiste do-
mačine. ki bodo imeli junija
najlepše urejene hiše, po-
spravljena dvorišča, lepe rože
in podobno. To zadevo bo iz-
peljalo šentviško turistično
clruštvo. nagrade pa bosta
poleg njih prispevala še tabor
in ivanški Livar.

Če se le ne bo kje kaj pre-
več zataknilo, potem bo letos
v času tabora v Šentvidu od-
krit doprsni kip dolgoletnega
predsednika tabora Petra
Šoštariča.

Doslej je bil običaj, da je
organizator začel razmišljati
o naslednjem taboru takoj po
končanem taboru, to pot pa
je maice drugače. O tem,
kako naj bi izgledal šestnajsti
tabor, se že zdaj veliko govori
in se bo še. Med drugitn tudi
zato, ker imajo nekateri
možje v slovenski prestolnici
»stabilizacijske pomisleke«
in so mnenja, da je za zdajš-
nje čase predrago prirejati
vsako leto tako veliko mani-
festacijc. Žal pa pri tem po-
zabljajo na zelo pomembno
dejstvo: nihče ne sili pevce v
Šentvid, nihče jih za njihov
prihod tudi ne plača, oni pa še
kar hodijo. In čedalje več jih
bo, vsako leto jih je več...
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